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Oog voor wat echt telt in Hoogeveen 

 

Geachte raad en geacht college van Hoogeveen. 

Hoogeveen heeft de boel op orde en we zijn financieel robuust (= stevig).  

We hoeven nu niet meer te bezuinigen, zelfs met ravijnjaar 2026 in zicht.  

Goed nieuws, maar tegelijkertijd vindt de ChristenUnie deze kadernota 

spannend. Het slaapliedje ‘slaap maar zacht’ gaat niet op. Want met de 

kadernota komen investeringen op ons af en welke investeringen van klein tot 

groot gaan we doen? Welke eerst en welke later?  

De ChristenUnie staat voor een overheid die betrouwbaar is en dus als wij ja 

zeggen bij een investering, dat deze ook daadwerkelijk kan worden 

uitgevoerd. We zien dat planningen in de investeringsagenda verschuiven 

door uitstel en gebrekkige capaciteit. Laten we daarom verantwoorde keuzes 

maken m.b.t. het zwembad, de Olde Bieb en de investering als sociale 

wijkvernieuwing van de Zeeheldenbuurt. 

Tegelijkertijd wil de ChristenUnie zich niet klem laten zetten. Ook al 

hebben we een groeiende algemene reserve. Deze KN focust op de komende 

investeringen voor Hoogeveen. Onze samenleving met toekomst. 

We zoomen nu in op een aantal belangrijke onderwerpen. Soms met een 

amendement aankondiging, of debatpunt of een vraag aan het college. 

1. 

De aanpak ondermijning is sterk verweven met criminaliteit en 

jeugdcriminaliteit. Dit heeft een diepere oorzaak in onze Hoogeveense 

samenleving. Er gaat veel gebrokenheid en verscheurdheid in levens van 

mensen schuil achter deze problematiek. En de trend jeugdproblematiek 

verhardt zich (pag. 65).  

Daarom missen we de aandacht in dit hoofdstuk Veilig  (pag.65) voor de 

trend mensenhandel en prostitutie. Er staat geen woord hierover in de 

kadernota.  Dit raakt het gevoel van veilig leven en wonen en het raakt de 

menselijke waardigheid. We willen daarom een amendement indienen over 

dit onderwerp, maar willen eerst de mening horen van de andere fracties als 

debatpunt. De trend mensenhandel en prostitutie hoort in de 

kadernota.  

En een vraag voor het college is het te realiseren om een actieplan 

‘Mensenhandel en prostitutie’ op te stellen richting de begroting?  

 



2. 

We kijken uit naar het Preventie en Handhavingsplan Alcohol, Drugs en Tabak.  

Dat is een spannende combinatie (preventie versus handhaving). Zeker met 

integraliteit m.b.t. veiligheid en gezondheid. En dan ook nog straks met 

coffeeshop. Aan de voorkant legaal en aan de achteruitgang? Zorg eerst voor 

een goed passend plan, want het moet prettig wonen blijven in Hoogeveen. 

3. 

Participatie en bestaanszekerheid zijn sterk verbonden met het geluk van 

jongeren. De ChristenUnie blijft pleiten om de uitvoering van de aanpak 

armoedebestrijding en het uitvoeringsplan schuldhulpverlening. Zet hier volle 

kracht op! We kennen onze grote sociale opgave voor mensen die het nodig 

hebben. Wij staan ook echt voor een samenleving die oog voor wat telt. 

Voor het geluk van jongeren is een fysieke plek zeer belangrijk. Die missen 

we in Hoogeveen en onze motie is eind 2022 breed aangenomen in de raad., 

maar het daadwerkelijke resultaat ontbreekt tot nu toe. Vraag: College pak 

dit op! (onze technische vragen, ook van andere fracties). 

4.  

De jeugdzorg 

De discussies over dat het anders moet en het gebrek aan geld leven al lang. 

U schrijft uitgebreid over de lokale implicaties en de ontwikkelingen die de 

komende 10 jaar op ons afkomen. U gaat voor sterke lokale teams. Maar we 

zien nog steeds de groeiende vraag naar m.n. specialistische jeugdhulp en 

niet afnemende wachtlijsten. Vraag: College Hoever bent u met deze 

ontwikkeling? Terwijl u tegelijk in Drenthe regionaal meer moet 

samenwerken?  

5. 

Daarnaast is het voor de ChristenUnie belangrijk dat de aanpak zicht richt op 

de oorzaken in het héle gezin. Oorzaken als echtscheiding en verscheurdheid 

door huiselijk geweld in gezinnen, de cijfers spreken voor zich. Denk aan de 

zorgen over de mentale gezondheid van jongeren (pag. 25).  

Elke inzet is waardevol, denk aan de brugfunctionaris echtscheiding en 

de gezinsgerichte aanpak geletterdheid. Maar is het voldoende? De 

ChristenUnie stelde schriftelijke vragen over de echtscheidingsfunctionaris en 

een plan van aanpak. Wij zijn teleurgesteld dat in de kadernota daar met 

geen woord over gesproken wordt. We overwegen hier ook een 

amendement voor. Mits college met een toezegging hierover kan 

komen.  

  



6.  

Na het sociale nog een vraag over het fysieke. De motie doorfietsroutes van 

de ChristenUnie is op 9 nov 23 unaniem aangenomen. De oproep voor een 

onderzoek naar kansrijke doorfietsroutes naar omliggende grote kernen, zoals 

naar Meppel, Beilen of Emmen. College wanneer komt u met een update over 

de doorfietsroutes (zie ook pag. 55)? Moet er een extra investering worden 

gedaan, want we lezen hier nog niet zo heel veel over in de kadernota? 

Tot slot 

Ik rond af met het zwembad.  

Wij staan voor prettig leven in Hoogeveen. Het zwembad is een belangrijke 

basisvoorziening voor kinderen, jongeren, ouderen en gezinnen. Een  plek waar 

mensen met verschillende achtergronden elkaar kunnen ontmoeten en plezier 

kunnen hebben. Laten we daar zuinig op blijven. Wij willen graag duidelijkheid 

over het zwembad van en voor Hoogeveen en de routekaart helpt zeker. We 

verwachten dat van het college. Een marsroute naar een nieuw zwembad en 

daarom steunen we het amendement van GB. We hopen op brede steun uit de 

raad voor dit amendement.   

We zijn niet schatrijk en zwemmen niet in het geld. Maar ik hoop dat we in de 

toekomst wel kunnen blijven zwemmen in Hoogeveen. 

De ChristenUnie zal zich  blijven inzetten voor kinderen en jongeren, voor meer 

wonen en het welzijn, het heil (oud woord) van onze inwoners. Ik wens daarom 

het college en zeker ons als raad wijsheid toe in het nemen van de besluiten 

richting de begroting. En dat kunnen we niet zonder Gods zegen. 

 

 

 


